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»بیست کویید« سریال جدید شبکه 
سه شد

تهیه کننده سریال جدید »بیست کویید« از 
پخش این مجموعه تلویزیونی به زودی از شبکه 
سریالی  کویید«  »بیست  داد.  خبر  سیما  سه 
را  کرونا  شده  تلطیف  اما  شیرین  فضایی  با 

تاریخ نگاری می کند.
به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
حالی  در  کویید«  »بیست  سریال  سیما، 
تصویربرداری اش در مشهد و حومه این شهر 
ادامه دارد که قرار است به زودی از شبکه سه 

سیما روی آنتن برود.
ابوالفضل حاجتمند، تهیه کننده این سریال 
گفت: »بیست کویید« قرار است پس از پخش 
سیما  سه  شبکه  آنتن  به  »رحیل«  دوم  فصل 
برسد. خوشبختانه سریال با کیفیتِ مناسب، 
عوامل  تلاش  و  بازیگران  خوب  هنرنمایی 
مراحل پس تولید را توأمان با روزهای باقیمانده 

تصویربرداری اش طی می کند.
وی اعلام کرد: این سریال ۳۰ قسمتی تا یک 
ماه دیگر فیلمبرداری اش ادامه خواهد داشت. 
محمد  سلطانی،  جواد  هاشمی،  عامل  علی 
علیرام  نوحیان،  بهار  زارعی،  حسن  دلگشا، 
نورایی، ازیتا ترکاشوند، میرطاهر مظلومی، فرزاد 
جمشیدی، حسام خلیل نژاد، فاطمه مقدس، 
داورزنی،  بهار  مؤمنی،  فهیمه  ذکریایی،  علی 
ابتسام بغلانی، صفر کشکولی، اسدالله یکتا، 
یاسر حمزه و  پانته آ کی قبادی در این سریال 

ایفای نقش می کنند.
حاجتمند همچنین تأکید کرد: این سریال با 
محوریت وقایع و اتفاقات دوران کرونا ساخته 
روایت های  قالب  در  را  همه چیز  اما  شده 
عده ای  داوطلب شدن  می کند.  مطرح  شیرین 
از مردم را برای کمک به کادر درمان به تصویر 
می کشد اما در میان این افراد، شخصی است 
که انگیزه حضورش با دیگران فرق دارد. سریال 
خوشبختانه فضای شیرینی دارد اما تلطیف شده 
فضای کرونا را تاریخ نگاری می کند. سریال از قبل 
کرونا شروع می شود، از آن گروه های جهادی که 
به میدان آمدند بچه مسجدی ها و گروه هایی 
که در روستاها فعالیت کردند. سریال به تزریق 
حرف های  شیرینی  زبان  با  و  می رسد  واکسن 

مهمی را مطرح می کند.
به گزارش ایسنا، از دیگر عوامل این سریال 
می توان به هادی حاجتمند )کارگردان(، حمید 
)تدوینگر(،  گورانی  علی  )نویسنده(،  برزگر 
امیر  برنامه ریزی(،  )مدیر  حاذقی  حدیث 
اول  )دستیار  صمیمی  احمد  و  زرین  جاودانی 
صحنه(،  تبیجی)منشی  مرضیه  کارگردان(، 
یوسف  تولید(،  )مدیر  غفرانی  محمدحسین 
سبحانی )مدیر فیلمبرداری(، علی سنگین )طراح 
صحنه و لباس(، محسن طیبی بجستانی )مدیر 
ابراهیمی)طراحی  محمدحسین  صدابرداری(، 
و ترکیب صدا(،جلوه های ویژه بصری )حسن 
امیر  و  )عکاس(  دوست  علی  مجتبی  پیله ور( 

ترابی )طراح چهره پرداز( اشاره کرد.

آخرین ساخته کیومرث پوراحمد به 
خانه ها رسید

آخرین  است”  باز  “پرونده  سینمایی  فیلم 
امروز  از  پوراحمد  کیومرث  زنده یاد  ساخته 

چهارشنبه هشتم آذرماه اکران آنلاین می شود.
باز است” آخرین  ایسنا، “پرونده  به گزارش 
فیلم زنده یاد “کیومرث پوراحمد” درباره فرهاد 
نوجوانی است که ناخواسته مرتکب قتل می شود 

وی در آستانه هجده سالگی  قرار دارد و باید…
غفاری،  محمدرضا  بازغی،  بازیگران:پژمان 
نسیم ادبی، حسین پاکدل، شادی مختاری، علی 
باقری و با حضور سام قریبیان، مه لقا باقری، 
جواد طوسی. بازیگران نوجوان: پویا نجفی، مهبد 
جهان نوش، راشین ربی، محمد متین ستاری، 

یزدان عیدی.
اکران  فیلمو  در  که  فیلم  این  اصلی  عوامل 
آنلاین می شود، عبارتند از: مدیر فیلمبرداری: 
اصغر رفیعی جم، تدوین: خشایار موحدیان  و 
یراقچیان،  حمیدرضا  موسیقی:  سیاح،  سعید 
طراح چهره پردازی: محسن دارسنج، صدابردار: 
بهمن حیدری، صداگذار و ترکیب صدا: مهدی 
امیرعباس  لباس:  و  جمشیدیان، طراح صحنه 
ریز:  برنامه  و  کارگردان  اول  دستیار  دهقانی، 
گودرزی،  احمدرضا  فیلمبردار:  ظریفی،  فرزاد 
مدیر تدارکات: حسین روزبهانی، عکس: مهدی 

حیدری،تهیه کننده: علی قائم مقامی.

مساعدت عربستان برای ازسرگیری 
عمره ایرانی ها

رییس سازمان حج و زیارت و سفیر عربستان 
سعودی در ایران درباره ازسرگیری اعزام زائران 
تسهیل سفر حج،  همچنین  و  عمره  به  ایرانی 

رایزنی و مذاکره کردند.
به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
حج و زیارت، عبدالله بن سعود العنزی ـ سفیر 
محل  در  سه شنبه  ایران  ـعصر  در  عربستان 
ـ  حسینی  سیدعباس  با  زیارت  و  حج  سازمان 
رییس سازمان حج و زیارت ـ دیدار کرد. در این 
از  چند  تنی  و  عربستان  سرکنسول  که  دیدار 
مسئولان حج و زیارت کشورمان حضور داشتند، 
درباره موضوعات مربوط به عمره و حج گفت وگو 

شد.
و  حجاج  تردد  حوزه  در  مناسبات  گسترش 
تسهیل امور مربوط به خدمت رسانی، از مهمترین 

محورهای گفت وگوی طرفین بود.
حسینی، رییس سازمان حج و زیارت در این 
دیداربا ابراز خرسندی از حضور سفیر عربستان 
در ایران و از سرگیری روابط دو کشور مسلمان 
فی  روابط  توسعه  و  گسترش  گفت:  منطقه، 
مابین، موجبات افزایش وحدت در جهان اسلام 

و بالطبع اقتدار مسلمانان خواهد شد.
به  اشاره  با  زیارت  و  حج  سازمان  رییس 
رایزنی های صورت گرفته برای از سرگیری عمره 
مفرده پس از چند سال وقفه، اظهار کرد: نزدیک 
به پنج میلیون و ۷۰۰ هزار نفر متقاضی، منتظر 
راه اندازی دوباره سفر عمره هستند که در این باره 
اقداماتی انجام شده است و در حال حاضر نیز 
تنی چند از دست اندرکاران حج و زیارت در کشور 
عربستان در حال گفت وگو و رایزنی های نهایی در 

این خصوص و همچنین حج تمتع آتی هستند.
با رفع موانع و  امیدواریم  بیان کرد:  حسینی 
تلاش های صورت گرفته، اعزام های عمره مفرده 
از سر گرفته شود و چشم انتظاری متقاضیان نیز 

پایان یابد.
کشور  سفیر   ـ  العنزی  سعود  بن  عبدالله 
ایران  اسلامی  جمهوری  در  سعودی  عربستان 
 ـ نیز در این دیدار ضمن تشکر از استقبال گرم 
مقامات حج و زیارت ایران، بر توسعه روابط دو 
کشور به ویژه در موضوع سفرهای زیارتی تاکید 

کرد.
او با اشاره به سیاست های کشور متبوع خود 
درباره سفرهای عمره مفرده، از اعزام های دوباره 
عمره گزاران ایرانی به سرزمین وحی استقبال کرد.
سفیر عربستان در ایران تاکید کرد: ما تمام 
ظرفیت های خود را در راستای مساعدت به از 
سرگیری اعزام های متقاضیان ایرانی عمره مفرده 

به کار می بندیم.
در ادامه این دیدار، رییس سازمان حج و زیارت 
به موضوع حج تمتع نیز اشاره کرد و افزود: زائران 
ایرانی چه در حج تمتع و چه در عمره مفرده جزو 
بهترین و منظم ترین زائران هستند و همچنین به 
قوانین کشور عربستان سعودی توجه و احترام 

لازم را دارند.
او افزود: ما نیز در سازمان حج و زیارت سعی 
کرده ایم در همکاری و تعامل با دست اندرکاران 
ذی ربط در کشور عربستان پیشگام باشیم و در 
برنامه های اجرایی عملیات حج موفق و حساب 

شده عمل کرده ایم.
عربستان  سفیر  العنزی،  سعود  بن  عبدالله 
هم از نجابت و انضباط زائران ایرانی و همچنین 
تلاش های صورت گرفته از سوی دست اندرکاران 

حج و زیارت کشورمان قدردانی کرد.
سفیر عربستان و رییس سازمان حج و زیارت 
همچنین راه کارهایی را برای تسهیل خدمت رسانی 

مطلوب به زائران بررسی کردند.

»بگو بخند« جدید با علیرضا خمسه و 
شهاب عباسی

فصل دوم برنامه »بگو بخند« با داوری علیرضا 
و  عباسی  شهاب  نظام دوست،  نعیمه  خمسه، 

شهرام شکیبا وارد مرحله تولید شد.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی برنامه، 
نسیم  شبکه  در  برنامه ای  عنوان  بخند«  »بگو 
به  آن  دوم  فصل  که  رواست  عبدالله  اجرای  با 
مرحله  وارد  احسان حسینی  سید  تهیه کنندگی 
تولید شده و قرار است اواخر پاییز به پخش برسد.
به صورت  است  قرار  بخند«  »بگو  دوم  فصل 
مجموعه ای از برنامه های مسابقه و گفتگومحور 

روی آنتن رود.

اکنون  که  اهمیت  دارای  شرایطی  مهر،  گزارش  به 
نمی توان به راحتی از آنچه در این بستر رسانه ای روی 
می دهد، بی تفاوت گذشت. چارچوبی دارای چالش و 
پر از فراز و نشیب های عجیب و غریب که تبدیل به 
اقیانوس پهناور و بی انتهایی شده که هر چه قدر در 
آن حضور داشته باشیم، بیشتر متوجه ابعاد پیچیده 
آن می شویم. شرایطی که در دنیای موسیقی فرآیند 
بسیار پررنگی دارد و تقریباً تمامی فعالان موسیقی را 
برآن داشته تا در این راه پر پیچ و خم اما جذاب برای 
»پرزنت«  بیگانه  اصطلاح  به  و  معرفی  به  مخاطب، 
که  شرایطی  بپردازند.  خود  دیدگاه های  و  محصولات 
شاید بیان بسیاری از آنها در قالب رسمی خبرگزاری ها 
و رسانه های رسمی کشور جایگاهی نداشته باشد اما 
دربرگیرنده ابعادی است که می تواند برای طرفداران و 
دوستداران موسیقی مشتمل بر رویدادهای مکتوب و 

تصویر جالب توجهی باشد.
اتفاقاً ظهور و بروز چنین شرایطی است که هم موجب 
رشد و تولید اخبار و نوشتارها و تصویرهای به اصطلاح 
»زرد« و »غیرقابل انتشار در رسانه های رسمی« شده 
و هم ایجادکننده فضای رقابتی بین رسانه های رسمی 
که  است  مجازی شده  فضای  در  فعال  رسانه های  و 
است.  فراوانی  دربرگیرنده ملاحظات  نیز  این مسائل 
ملاحظاتی که رجوع به آنها می تواند ویترین حواشی و 
اظهارنظرهایی باشد که رجوع به آنها با در نظر گرفتن 
ناپذیر  اجتناب  امری  نبایدهایش  و  باید  و  ملاحظات 

است.
»یک هفته با فضای مجازی موسیقی« عنوان سلسله 
گزارش های هفتگی سرویس هنر خبرگزاری مهر برای 
مرور متن و حاشیه منتخب رویدادهای موسیقایی از 
پنجره فضای مجازی است که روزهای پایانی هر هفته 
با استفاده از مطالب منتشر شده هنرمندان و فعالان 
عرصه موسیقی کشورمان در بسترهای مختلف فضای 

مجازی پیش روی مخاطبان قرار می گیرد.
محسن چاوشی؛ نجات یک زندانی محکوم به اعدام 

از چوبه دار
محسن چاوشی از جمله خوانندگانی است که طی 
در  که  فعالیت های مختلفی  کنار  در  اخیر  سال های 
امور  انجام  در  تا  کرده  تلاش  دارد،  موسیقی  عرصه 
خیریه نیز دستی بر آتش داشته باشد. شرایطی که 
موجب شده محبوبیت این هنرمند خاص موسیقی پاپ 
ایران در برهه های زمانی مختلف با افزایش چشمگیری 
همراه باشد. یکی از همین فعالیت های خیرخواهانه ای 
کرده،  سروصدا  مجازی  فضای  در  شدت  به  که 
پست های پی در پی چاووشی در صفحه های مجازی 
نام اوست که در مقاطع مختلف زمانی  به  منتسب 
پس از مطلع شدن از وضعیت زندانی ها و افرادی که 
می توانند با مرتفع شدن بدهی از زندان آزاد یا حتی 
مجازات محکوم به اعدام، رهایی پیدا کنند، متن کوتاهی 
را در فضای مجازی منتشر و پس از اعلام میزان مبلغ 
مورد نظر از مخاطبان می خواهد تا در تأمین منابع مالی 
برای پرداخت دیه یا جریمه تعیین شده او را یاری کنند. 
منجر به مرتفع شدن مشکل و  شرایطی که معمولاً 

تأمین منابع مالی مورد نظر می شود.
از  یکی  که  بود  اخیر  روزهای  طی  در  خوشبختانه 
زندانیانی که به مجازات اعدام محکوم شده بود و در 
صورت پرداخت دیه می توانست از مرگ رهایی پیدا کند 
به واسطه اعلام محسن چاوشی در صفحه مجازی اش 

و تأمین مبلغ مورد نیاز، از چوبه دار نجات پیدا کرد.
او این چنین نوشت: با درخشش مهربانی تان سایه 
مرگ از زندگی یک خانواده برداشته شد … مبلغ مورد 
نیاز فراهم شد … دست خداوند گره گشای کارتان باد.«

مصباح قمصری؛ باید از خودنمایی به بیخودی رسید
مصباح قمصری نوازنده و آهنگساز موسیقی ایرانی 
هم به تازگی اقدام به ضبط و پخش یک ویدیو از دو 
نوازی کلارینت و نی با هنرمندی خود و پاشا هن جنی 
کرده و آن را در صفحه شخصی اش منتشر کرده که 
این موزیک با استقبال خوبی از سوی مخاطبان مواجه 

شده است.
وی در متنی به بهانه انتشار این ویدیو نوشت: واقعاً 
موسیقی اقیانوسی است بی پایان. برای عمیق شدن در 
این اقیانوس باید قیل و قال را کنار گذاشت و به سمت 
ذوق و حال رفت. باید از خودنمایش به بی خودی رسید.

با  بتواند  تا  می کند  تمرین  سال ها  و  ماه ها  غواص 
یک نفس به عمق این اقیانوس رود. هرچه عمیق تر 
رود مرواریدهای مرغوب تری می یابد. اما گاه غواص 
دیگری به هوای مروارید شنا نمی کند. بلکه در بی خودی 
تا  را  آن خود  هوای  به  که  یافته  را  لذتی  استغراق  و 
دروازه های نیستی می کشاند. ممنونم از پاشا هنجنی 

عزیزم که در این آب های بی انتها همراه بنده است.
محسن یگانه؛ »بهت قول می دم« ۲۰۰ میلیونی شد

یکی از اتفاقات جالب توجهی که در روزهای گذشته 
پیرامون فعالیت هنرمندان موسیقی در فضای مجازی 
قول  »بهت  معروف  قطعه  با  مرتبط  آمد،  چشم  به 

میدم« به خوانندگی محسن یگانه بود.
سال ها  گذشت  از  بعد  همچنان  که  خواننده ای 
جزو  ایران  پاپ  موسیقی  مارکتینگ  در  او  حضور  از 
محسوب  خواننده های  پرطرفدارترین  و  پرفروش ترین 
می شود که این موضوع به خودی خود دربرگیرنده نکات 

جالب توجهی است.

یگانه چند روز پیش بود که با انتشار هشتگ »بهت 
بازدید  میلیون  دویست  »شد  نوشت:  میدم«  قول 

یوتیوب.«
این میزان بازدید یک موزیک ویدیو از یک خواننده 
موسیقی پاپ ایرانی در یوتیوب دربرگیرنده نکات جالب 
توجهی است به شکلی که تقریباً هیچ خواننده ایرانی 
نتوانسته در این بستر رسانه ای چنین بازدیدی را از آن 
خود کند. شرایطی که موجب شده به دلیل ساز و کار 
مالی موجود در یوتیوب سود بسیار قابل توجهی هم 
نصیب محسن یگانه ای شود که خود هم ترانه سرا، هم 

آهنگساز و هم خواننده  این قطعه بوده است.
حسام اینانلو؛ »در پی آن آشنا« و یک پروژه برای 

جوان ها با همکاری انجمن موسیقی
حسام اینانلو نوازنده و آهنگساز مولف موسیقی ایرانی 
که مدت زمان زیادی است فعالیت های ارزشمندی در 
فضای مجازی برای معرفی موسیقی ایرانی دارد، طی 
روزهای گذشته بود که در ادامه پروژه »در پی آن آشنا« 

به معرفی یکی از هنرمندان جوان پرداخت.
وی در این پست نوشت: »در پی آن آشنا« عنوان 
است.  جوان  هنرمندان  معرفی  برای  مجموعه ای 
استعدادهایی که امروز با تمام دگرگونه شدن ها همواره 
سر در نغمه و نوا دارند. آنانی که این »آنِ محترم« را در 
وجودشان کشف کرده ایم و تلاش می کنیم به رنگ های 

سازشان نور امید بتابانیم.
این مجموعه اولین دوره خود را به معرفی نوازندگان 
ساز کمانچه اختصاص داده است و در ادامه، گشتی 
در تمام سازها خواهد زد. اگر بخواهیم این سامان برقرار 
ماند وظیفه آن است که در آتش اشتیاق آن، هیمه 

اندازیم. بهجت ما در این است که بعد از معرفی این 
هنرمندان آنان را به اجراهای صحنه ای سوق دهیم تا در 

مواجهه رو در رو نیز مخاطب خود را پیدا کنند.
با  و  اینانلو  با مدیریت هنری حسام  این مجموعه 
حمایت انجمن موسیقی ایران کار خود را آغاز می کند تا 

اعلام دارد هنوز بوی گلی هست و رنگ نسترنی.
احسان یاسین؛ »بی تاب« چطور بود؟

مسابقات  برگزیده  خواننده  یاسین  احسان 
گذشته  ماه های  طی  جدید«  »عصر  استعدادیابی 
فعالیت های متعددی را در تولید تک آهنگ انجام داده 

است.
وی پس از انتشار نماهنگ »مصطفی گیان« که با 
همراهی تعداد زیادی از هنرمندان دف نواز کردستانی 
پیش  مبارک حضرت محمد)ص(  میلاد  مناسبت  به 
را  قلبی«  »حبیب  قطعه  گرفت،  قرار  مخاطبان  روی 
نیز به مردم مظلوم غزه تقدیم کرد که این قطعه هم 

با استقبال بسیار خوبی از سوی مخاطبان مواجه شد.
این خواننده جوان از پس این فعالیت های موضوعی 
بود که تلاش کرد برای ایجاد تنوع در آثار تولیدی اش 
قطعه عاشقانه ای به نام »بی تاب« را نیز منتشر کند. 
اثری که به دلیل حال و هوای عاطفی که از آن برخوردار 
بود توانست با استقبال خوب طرفداران این خواننده نیز 

مواجه شود.
یاسین در تازه ترین متن منتشر شده خود نوشت: 
»هرکسی برای خودش کسی رو داره، منم غیر از تو 
کسی رو ندارم. بی تاب چطور بود؟ طبق روال همیشگی 
تک تک نظرات را با افتخار می خوانم و دلی ترین ها را 

استوری می کنم.«

جدیدترین فیلم مسعود اطیابی با سوژه تکراری مردان هوسباز که 
روابط مخفیانه دارند شوخی می کند. داستان فیلم بیشتر در چند 
لوکیشن ثابت می گذرد که حکایت از علاقه کارگردان به ساخت 
فیلم های راحت و کم هزینه و بی دردسر دارد. او فرمول کمدی سازی 
را یاد گرفته است و حالا دیگر جز جذب گیشه به چیز دیگری فکر 

نمی کند.
مسعود اطیابی از سال ۱۴۰۰ تا کنون چهار فیلم پرفروش را روانه 
اکران کرده است. دینامیت در سال ۱۴۰۰، انفرادی و بخارست در 
سال ۱۴۰۱ و هتل در سال ۱۴۰۲ چهار ضلع مربع پرفروش های اطیابی 

هستند.
یک موضوع  فیلمش هتل، سراغ  در جدیدترین  کارگردان  این 
بی دردسر رفته است. او در فیلم دینامیت دغدغه گفتگو و هم نشینی 
دو قشر متنوع از جامعه را دنبال می کرد. بخش هایی از این فیلم 
گرفتار ممیزی شد و در نهایت پس از سه سال بلاتکلیفی با جرح و 

تعدیل رنگ پرده را به خود دید.
انفرادی قصه پرغصه افراد گرفتار در دام برخی شرکت های مالی 
و اعتباری را بازگو می کرد. فیلم یک کمدی تلخ بود که نشان می داد 
تخلفات مالی این شرکت ها تا چه اندازه می توانند فضای جامعه را 

دچار التهاب کنند.
هتل اما فیلمی است که جز فروش گیشه و جذب مخاطب دغدغه 
دیگری ندارد. کارگردان برای ساخت این فیلم انرژی زیادی صرف 
نکرده است. دوربینش را در اتاق ها و دیگر فضاهای یک هتل کاشته 

و از بازیگران خواسته همدیگر را متلک باران کنند. وقتی داستان در 
جزیره کیش می گذرد، کارگردان می تواند نماهایی زیبا و چشم نواز 
از ساحل و دریا و خیابان های این جزیره را قاب بگیرد. ولی فیلمساز 
زحمت خروج از فضای امن هتل را به خود نداده و به چند نمای 

مختصر از بازار و دریا بسنده کرده است.
موضوع خیانت و مردان دوزنه و هوسباز تا کنون در فیلم های 
بسیاری مثل هوو و دنیا، نصف مال من نصف مال تو، رسوایی، 
کلوپ همسران و ... تکرار شده است. چهره نسبتا ثابت این گونه 
فیلم ها محمدرضا شریفی نیا است. به عبارت دیگر در بیشتر فیلم ها 
هر جا پای یک مرد دو زنه در میان بوده، کارگردان پیش از هر 
بازیگری به گزینه شریفی نیا فکر کرده است. در این فیلم محسن 
کیایی و پژمان جمشیدی جای خالی شریفی نیا را پرُ کرده اند. یکی 
از آنها پروژه خیانت را اجرایی کرده و دیگری مجبور است نقش 

مردهای خائن را ایفا کند.
محصول  دارند،  همراه  به  را  مخاطب  خنده  که  شوخی هایی 
تیزهوشی و بامزگی دو بازیگر اصلی داستان یعنی محسن کیایی 
و پژمان جمشیدی است. این دو نفر با قدرت بداهه گویی که دارند 
فیلم را در مرحله اجرا نجات می دهند. کیایی و جمشیدی قبلا در 
لونه زنبور با یکدیگر همبازی بودند و آنجا هم نشان داده که زوج 

کمدی موفقی هستند.
بدشانس  مرد  دو  خیانت  محور  حول  فیلمنامه  اصلی  ایده 
می چرخد. در سکانس ابتدایی که دستگیری مردها را می بینیم 

متوجه می شویم که راز این دو نفر در انتها فاش می شود. پس 
از ورود خانواده ها به جزیره کیش شاهد مخفی کاری های دو مرد 
خائن هستیم. پس از این ورود شاهد موقعیت کمیک جدیدی 
زن های  اگر  می شود.  تکرار  پیشین  موقعیت  مدام  و  نیستیم 
کارهای  متوجه  می کردند،  جمع  را  حواس شان  اندکی  داستان 
و  بیاید  داستان کش  است  قرار  اما  می شدند.  مردها  مشکوک 
حدود دو ساعت ادامه پیدا کند. بنابراین فیلمنامه جوری نوشته 

شده که مردها دیرتر رسوا بشوند.
که  مواجه هستیم  تیزهوش  مرد  دو  با  فیلم  انتهای  تا  ابتدا  از 
جز اغفال و فریب زن های داستان به چیز دیگری فکر نمی کنند. 
زن های قصه هم این قدر ساده لوح هستند که مدام فریب می خورند 
و هرگز متوجه شیطنت های مستمر همسران شان نمی شوند. در 
واقع مخاطب در سرتاسر فیلم دارد به تیزبازی و زرنگی مردها و 

ساده لوحی زنان می خندد.
اطیابی پس از ساخت چندین فیلم پرفروش فرمول کمدی سازی 
را یاد گرفته است و حالا دیگر جز جذب گیشه به چیز دیگری فکر 
نمی کند. در کمدی های قبلی او ردپای خلاقیت و شوخ طبعی و نقد 
اجتماعی قابل مشاهده بود. اما این بار خواسته با کمترین زحمت 
و دردسر و با تکیه بر شوخی های سطحی و پیش پاافتاده به هدفش 

برسد.
هتلی که فیلمبرداری در آن انجام شده یک هتل پنج ستاره است. 

ولی کیفیت فیلمی که هتل نام گرفته، یک ستاره بیشتر ندارد.

موسیقی در هفته ای که گذشت

از۲۰۰میلیونیشدنمحسنیگانهتاآغازپروژهحساماینانلوباجوانها
گروه فرهنگ و هنر - فرآیند تولید و ارایه آثار و محصولات موسیقایی و حاشیه های ریز و درشت دنیای موسیقی طی سال های اخیر به ویژه ایام »کرونا« 
و »پسا کرونا« تبدیل به »فرصت« و »چالش« مهم و جالب توجهی شد که بسیاری از دست اندرکاران و فعالان عرصه موسیقی را بر آن داشت تا فارغ از 
رسانه های رسمی به ارائه و انعکاس فعالیت های موسیقایی خود در بسترهای متنوع »فضای مجازی« بپردازند و در این مسیر بسیار مهم و مؤثر بر افکار 
عمومی جامعه، حضور چشمگیری داشته باشند. حضوری که بعضاً برای آن ها دربرگیرنده اتفاقات مبارک و ارزشمندی در جهت معرفی خود و محصولات 
موسیقایی شان شد و در برخی موارد هم باعث دردسرهای زیادی شد که می تواند در ابعاد مختلف اجتماعی و فرهنگی اش مورد بررسی و واکاوی بیشتری 

قرار گیرد.

یکعامهپسندبیدردسردر»هتل«یکستاره

تعدادی از 
خوانندگان و 
فعالان عرصه 
موسیقی طی 

روزهای گذشته 
با انتشار متن 

و تصاویری 
متعدد تلاش 

کردند تا علاوه 
بر فعالیت های 
جاری خود در 

حوزه موسیقی، 
از فضای مجازی 

غافل نباشند

معاون توزیع سازمان سینمایی سوره با اشاره به اینکه تکمیل مجموعه سینما 
آزادی تهران در دستور کار است، گفت:  حوزه هنری نیاز دارد در شهرهای بالای 
۲۰۰ هزار نفر، زیرساخت هایی سینمایی را توسعه دهد و در ارتباط با افزایش این 

زیرساخت ها، ۵۵ شهر اولویت دار برای ساخت سینما مشخص شده اند.
به گزارش ایسنا، به تازگی و در ادامه فاز دوم طرح توسعه سینماهای حوزه 
هنری در سراسر کشور، پردیس سینمایی خلیج فارس یزد، پس از طی مراحل 
ساخت و تجهیز به چهار سالن نمایش، آماده بهره برداری شده است. پردیس 
سینمایی خلیج  فارس در طبقه سوم مجتمعی به همین نام ساخته شده است و 
در مجموع حدود ۵۰۰ صندلی به زنجیره سینمایی مهر در سراسر کشور اضافه 
می کند. هادی اسماعیلی - معاون توزیع سازمان سینمایی سوره و مدیرعامل 
موسسه فرهنگی تبلیغاتی بهمن سبز - با اشاره به ساخت این پردیس سینمایی 
در یزد به ایسنا گفت: بر اساس تحقیقات انجام شده به این نتیجه رسیدیم که 
حوزه هنری نیاز دارد در شهرهای بالای ۲۰۰ هزار نفر، زیرساخت هایی سینمایی را 
توسعه دهد. ساخت پردیس سینمایی »خلیج فارس« در یزد هم جزء پروژه هایی 
است که در ۵۵ شهر اولویت دار قرار گرفته و یزد از جمله شهرهایی بود که باید 

در آن  سینما ساخته می شد.
او درباره تاثیر این پردیس بر ساختار و فضای فرهنگی شهر یزد توضیح داد: 
شهر یزد چند سینما دارد که از جمله مهمترین  آن ها »سینماتک صفائیه« و 
سینما »جام جم« هستند. سینما تک صفائیه سینمای اصلی شهر یزد است اما 

چون سال های زیادی از ساخت آن گذشته و بازسازی نشده، نیاز به تعمیرات 
اساسی دارد. سینما جام جم  نیز از جمله سینماهای کم فروش کشور است و 
نامش خیلی در آمارها دیده نمی شود. سینما خلیج فارس که توسط حوزه هنری 
در شهر یزد ساخته شده است، در نقطه ای از شهر واقع شده که با وجود تراکم 
جمعیتی بالا، سینما نداشت. این مجموعه کمبود سالن های خوب سینمایی را 
در این بخش از بافت شهری یزد حل می کند. وی بر ضرورت ساخت سینما در 
شهرهای مختلف کشور تاکید کرد و ادامه داد: شهر یزد بخاطر جمعیت چندصد 
هزار نفری و موقعیت فرهنگی اش به سالن های سینمایی بیشتری نیاز داشت. 
زیرساختی که در آنجا شکل گرفته، کمک می کند این کمبودها جبران شود و با 

افتتاح این پردیس، ظرفیت سینماهای شهر یزد تقریبا دو برابر شود.
اسماعیلی در ادامه به پژوهش و تحقیقات قبل از ساخت اشاره کرد و گفت: 
در سال گذشته در بهمن سبز، پژوهش ها و فرآیندهایی جهت توسعه سینماهای 
حوزه هنری طراحی و شکل گرفت. براساس تحقیقات به این نتیجه رسیدیم که 
حوزه هنری نیاز دارد در شهرهای بالای ۲۰۰ هزار نفر، با اولویت هایی که خبرگان 
این صنعت مشخص کردند، زیرساخت های سینمایی را توسعه دهد. این پروژه 
هم جزو پروژه هایی است که در ۵۵ شهر اولویت دار قرار گرفت و طبیعتاً جزء 

شهرهایی بود که باید در آن ها سینما ساخته می شد.
او با تاکید بر این که پروژه های توسعه زیرساخت از سال ٩٨ همزمان با 
مدیریت آقای حسینی در بهمن سبز آغاز شده گفت: در ادامه این روند، نگاه 

اساسی ما به توسعه زیرساخت های سینمایی با رویکرد مجموعه های فرهنگی 
تفریحی خانواده محور است.

او با تاکید بر اینکه در فاز دوم توسعه زیرساخت های سینمایی نگاه به توسعه 
پردیس  گفت:  است،  محور  خانواده  و  تفریحی   - فرهنگی  مجموعه های  در 
سینمایی خلیج فارس به جهت قرار گرفتن در یک مجموعه تجاری ما را تا حدودی 
به این هدف گذاری نزدیک می کند. واضح است که علاقه مندیم عناصر تفریحی 
- فرهنگی بیشتری در کنار سالن های سینمایی قرار بگیرد و برای آن برنامه ریزی 
می کنیم. مثلا این مجموعه به دلیل قرار گرفتن در کنار زمین یک بازی کودکان 
در حد ۳۰۰-۴۰۰ متر مربع، یکی از عناصر مکمل تفریحی را کنار خودش دارد. به 
دنبال این هستیم مجموعه های دیگری که مرتبط با فضای مجتمع های خانواده 
- محور هستند، مانند کتاب فروشی ها و کتابخانه ها را نیز به مجموعه سینمایی 
خلیج فارس اضافه کنیم. البته خود مجموعه به فکر توسعه یکسری امکانات 
رفاهی مثل فودکورت است اما این نمی تواند ما را به اهداف مان در این مجموعه 
نزدیک کند. در شهرها و سالن های سینمایی دیگر که کار را توسعه می دهیم 

تلاش خواهیم کرد اهداف مان را به صورت کامل محقق کنیم.
اسماعیلی در پایان به ادامه فاز دوم طرح توسعه سینماهای حوزه هنری اشاره 
کرد و گفت: بیش از چهار سال است که حوزه هنری انقلاب اسلامی در حال 
اجرای فاز دوم طرح توسعه سینماهای خود در سراسر کشور است و تاکنون 
۱۲ سینما به بهره برداری رسیده است. بعد از افتتاح سینمای یزد چند پروژه 

دیگر را هم داریم که یکی از آن ها تکمیل مجموعه سینما آزادی تهران است. 
پروژه هایی همچون سینماهای »مهر مادر« دزفول، »آزادی« آبادان، »هماگ« 
بجنورد، »نایسر« سنندج، پردیس »جوان« فارس و »ققنوس« سمنان از جمله 
پروژه های در حال تکمیل هستند و امیدواریم تا آخر سال یا نهایتا اوایل سال 

آینده این پروژه ها افتتاح شوند.
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